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Министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер ще представи лекция "Иновации и растеж" на бизнес форум
"Иновации и перспективи в Плевен". Форумът ще се проведе на 14 май от 10.15 ч. в зала "Плевен" на Областна
администрация /гр. Плевен, площад "Възраждане" №1/. Събитието ще бъде открито от областния управител Иван
Янчев и от кмета на Община Плевен Георг Спартански. Семинарът се организира от Рота... 

Конфедерацията на работодателите и индустриалците в България (КРИБ) се изказа официално в подкрепа на
националния протест на превозвачите в страната. "Във връзка със започващите от днес, 10 май 2022 г.,
национални протестни действия на организациите на българските превозвачи, Конфедерацията на
работодателите и индустриалците в България - КРИБ изразява пълната си подкрепа на техните легитимни и спр... 

Предприемаческата активност и култура в България имат своята утвърдена платформа, бизнес успехите се
оценяват и награждават по високите критерии на FORBES, най-голямата бизнес медия в света. С богатата си 104-
годишна история тя вдъхновява и окуражава хиляди хора да следват мечтите си и да повишават ефективността си в
своята бизнес дейност и е желан партньор и за БТПП. От основаването си през 1895 ... 

Предстои информационен форум относно инвестициите в двете страни Новоназначеният посланик на България в
Босна и Херцеговина Валери Йотов посети Българската търговско-промишлена палата и разговаря с главния
секретар на Палатата Васил Тодоров. На срещата бе обсъдено доброто сътрудничество между БТПП и
Стопанската камара на Босна и Херцеговина в рамките на дейността на Асоциацията на балканските па... 

"Всички фирми се декапитализират, вземат се тъпи политически решения и от европейските, и от нашите власти,
припявайки им. Никой не го интересуват националните интереси. Изсмукаха последните резерви в предприятията.
Хората ще започнат да обедняват активно. Чрез работодателите се източва портфейла на всеки работещ". Това
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заяви бизнесменът Красимир Дачев за "Твоят ден" на NOVA NEWS. Днес в 12 ч. ще ... 

От работодателските организации към момента само Конфедерацията на работодателите и индустриалците в
България (КРИБ) изказа официално подкрепа по отношение на националния протест на превозвачите в страната.
Асоциацията на индустриалния каботал в България (АИКБ), Българската стопанска камара (БСК) и Българската
търговско-промишлена палата (БТПП) засега не са излезли с официална позиция по въпроса. ... 

Посещението е по проект "Dialog for Innovation And LOcal Growth" Делегация, организирана от Търговско-
промишлена палата Враца, успешно осъществи Посещение за обмен, в периода 2-5 май 2022 г., в рамките на
проект "DIALOG", финансиран по Програма Interreg Europe. В събитието взеха участие партньори и заинтересовани
страни, от държавите по проекта, като посещението беше организирано от Съвет на общно... 

кадър Нова нюз Всички са на границата и почват да фалират, а това удря по джоба на работника. За това
предупреди бизнесменът Красимир Дачев. Всички фирми се декапитализират, вземат се тъпи политически
решения и от европейските, и от нашите власти, припявайки им. Никой не го интересуват националните интереси.
Изсмукаха последните резерви в предприятията. Хората ще започнат да обедняват активно. Чре... 

Всички са на границата и почват да фалират, обяви бизнесменът. Днес ще има среща на работодателите, на която
започва организация за стачни действия на 18 май"Всички фирми се декапитализират, вземат се тъпи
политически решения и от европейските, и от нашите власти, припявайки им. Никой не го интересуват
националните интереси. Изсмукаха последните резерви в предприятията. Хората ще започнат да обедн... 

Днес ще има среща на работодателите, на която започва организация за стачни действия на 18 май "Всички
фирми се декапитализират, вземат се тъпи политически решения и от европейските, и от нашите власти,
припявайки им. Никой не го интересуват националните интереси. Изсмукаха последните резерви в предприятията.
Хората ще започнат да обедняват активно. Чрез работодателите се източва портфейла на всек... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

"Вече нямаме никакви очаквания. След предния протест, след срещата в Министерския съвет нямаме никакви
очаквания. По-скоро имаме очаквания да се активизира държавният апарат срещу всичките превозвачи, с такива
заплахи, които чуваме публично." Това заяви пред БНР Димитър Димитров, член на УС на Камарата на
автомобилните превозвачи в България преди днешния мащабен протест на превозвачите. Превозва... 
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Недостиг на над 200 000 работници има в България, пресметна президентът на КНСБ Пламен Димитров пред
БНТ. По думите му у нас има дефицитен пазар на труда. Днес започва деветият конгрес на КНСБ, който ще очертае
постигнатото през последните 5 години и хоризонта за работеща България до 2027 г. Президентът на КНСБ
Пламен Димитров изтъкна, че у нас има сектори, за които е много трудно да се намерят ка... 

Председателят на Европейската централна банка Кристин Лагард отхвърли призивите на банковия персонал да
обвърже възнагражденията с инфлацията, която достигна рекордно високи равнища в еврозоната и е далеч над
тазгодишното скромно увеличение на заплатите. В електронно съобщение до служителите от 5 май, което са
видели репортери на агенция "Блумбърг", Лагард посочва, че разбира "разочарованието" на ... 

Около това мнение се обединиха експертите в банковата конференция на Investor.bg - Banking TodayТехнологиите
ще направят банките по-прагматични и ще ги превърнат в невидими, а пътят на България към еврото е
задължителен, но въпросът е кога да бъде извървян той – около тези мнения се обединиха участниците в
голямата банкова конференция на Investor.bg Banking Today, която се проведе вчера в столични... 

Днес в 12 ч. ще има среща на работодателите, на която започва организация за стачни действия на 18 май"Едно
предприятие, което е плащало 700 000 лева на месец за ток, сега плаща 3,4 млн., голяма част от тях авансово
месечно", каза Красимир Дачев "Всички фирми се декапитализират, вземат се тъпи политически решения и от
европейските, и от нашите власти, припявайки им. Никой не го интересуват национа... 

"Всички фирми се декапитализират, вземат се тъпи политически решения и от европейските, и от нашите власти,
припявайки им. Никой не го интересуват националните интереси. Изсмукаха последните резерви в предприятията.
Хората ще започнат да обедняват активно. Чрез работодателите се източва портфейла на всеки работещ". Това
заяви бизнесменът Красимир Дачев за "Твоят ден" на NOVA NEWS. Днес в 12 ч. ще ... 

"Всички фирми се декапитализират, вземат се тъпи политически решения и от европейските, и от нашите власти,
припявайки им. Никой не го интересуват националните интереси. Изсмукаха последните резерви в предприятията.
Хората ще започнат да обедняват активно. Чрез работодателите се източва портфейла на всеки работещ". Това
заяви бизнесменът Красимир Дачев за "Твоят ден" на NOVA NEWS. Днес в 12 ч. ще ... 

Картината срещу делегация от премиер, двама министри и един зам. министър да седи от страна на домакините
един съветник… от гледна точка на протокола е меко казано гротескна, пише във Фейсбук анализаторът
Епицентър: "Съветник на Байдън и Виктория Нюланд приеха Кирил Петков във Вашингтон". Изключително ниското
ниво, на което е приет българският премиер, релефно показва отношението на Вашингтон към ... 
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Енергетиката и сигурността са двата най-пленени сектори от съветско-руската схема на опериране, смята Елена
Поптодорова – бивш посланик на България в САЩ в предаването "Тази сутрин". Според нея енергийният сектор е
внимателно пазен и съответно с най-висок корупционен индекс. "Може би затова толкова дълго време нищо не се
случваше. Целият този сектор е отгледан и култивиран в технологичното и дори ... 

Европейските пристанища са затворени за руски кораби. Но това никак не притеснява Владимир Путин: той си
наема гръцки петролни танкери. А Гърция, която има най-големия търговски корабен флот в света, печели
солидно, пише Дойче велеДойче велеПредполагаше се, че петият пакет със санкции на ЕС срещу Русия, приет на 8
април, окончателно ще довърши руската военна икономика: на всичките 2873 кораба от р... 

Иван Сотиров, председател на Сдружение "Достойнство, отговорност, морал", бивш народен представител, в
интервю за обзора на деня на Радио "Фокус" "Това е България" Водещ: След като до обяд София се превърна в
арена за шествие в подкрепа на Путин и Русия и против невинните жертви в Украйна, страдащи от войната на
Кремъл, на площад "Независимост" вечерта започна организираното в социалните мрежи шес... 

Финансовото министерство пое още триста милиона лева нов дълг, става ясно от резултатите от проведения
аукцион. Така общата нова задлъжнялост от началото на годината достига 1,8 милиарда лева. Новият дълг е за
книжа със срочност от три години и половина, а среднопретеглената доходност е 1,33 на сто. Тя е по-висока от
проведените аукциони за същите книжа по-рано през годината, като през април доход... 

Нов ресурс от 96,2 млн. лв. за осигуряване на ликвидност и средства за нови инвестиции, трансформация и растеж
за българските малки и средни компании обяви министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер на брифинг,
съвместно с представители на Асоциацията на банките в България. Средствата са допълнителни по "Програма
Възстановяване", по линия на REACT-EU, и ще позволят на седемте банки партньори ... 

Рекордните 40 на сто от електричеството в Испания са били произведени с вятърна и слънчева енергия през
април, което може да се обясни с ветровитата пролет и увеличаването на инсталираните мощности за
възобновяема енергия, сочи доклад на мозъчния тръст "Ембър клаймит" (Ember Climate), цитиран от Ройтерс.
Вятърните паркове са осигурили 26,2 на сто от електричеството в страната през миналия месец, а... 

След две години в дигитален формат, "Шумът на парите" отново се завръща пред публика. Събитието,
организирано от Profit.bg вече 13 години, ще се проведе присъствено на 7 юни 2022 г. в Sofia Event Center. И тази
година топ мениджъри и експерти ще очертаят възможностите, които бизнесът има за развитие и инвестиции,
както и факторите, които обуславят личното финансово спокойствие. Темите ще бъдат раз... 

Заглавие: Дойче веле: Как Гърция помага на Путин да заобикаля санкциите на ЕС
Дата: 10.05.2022 13:39

Заглавие: Иван Сотиров: България има собствени ресурси от газ и от петрол, има огромни възможности за
добиване на втечнен газ от биомаса, но системно се блокират всички опити, за да не бъде независима
Дата: 10.05.2022 11:41

Заглавие: Финансовото министерство пое още 300 милиона лева нов дълг
Дата: 10.05.2022 14:38

Заглавие: 96,2 млн. лв. за осигуряване на нови ликвидни средства за българските малки и средни компании
Дата: 10.05.2022 14:31

Заглавие: Рекордните 40 на сто от електричеството в Испания произведени с вятърна и слънчева енергия през
април
Дата: 10.05.2022 14:07

Заглавие: Шумът на парите 2022 за поредна година събира топ експертите на България
Дата: 10.05.2022 13:48

http://epicenter.bg/article/Doyche-vele--Kak-Gartsiya-pomaga-na-Putin-da-zaobikalya-sanktsiite-na-ES/281725/11/0
http://www.focus-news.net/opinion/2022/05/10/56629/ivan-sotirov-balgariya-ima-sobstveni-resursi-ot-gaz-i-ot-petrol-ima-ogromni-vazmozhnosti-za-dobivane-na-vtechnen-gaz-ot-biomasa-no-sistemno-se-blokirat-vsichki-opiti-za-da-ne-bade-nezavisima.html
https://wow-media.bg/2022/05/10/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D0%B5-%D0%BE%D1%89%D0%B5-300-%D0%BC%D0%B8%D0%BB/
https://www.publics.bg/bg/news/29851/96_2_%D0%BC%D0%BB%D0%BD_%D0%BB%D0%B2_%D0%B7%D0%B0_%D0%BE%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5_%D0%BD%D0%B0_%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8_%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%BD%D0%B8_%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0_%D0%B7%D0%B0_%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%B8_%D0%B8_%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B8_%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/263211-rekordnite-40-na-sto-ot-elektrichestvoto-v-ispaniya-proizvedeni-s-vyatarna-i-sla
https://novini.bg/biznes/finansi/718036


Без яснота за параметрите на компенсациите Компенсациите за тока на небитовите потребители да се дават и за
май. Това обещаха на бизнеса премиерът Кирил Петков и вицепремиерите Корнелия Нинова и Асен Василев на
среща на 5 май в Министерски съвет. Тема на срещата бяха въпросите, свързани с цените на газа и тока и
компенсациите от държавата. Представителите на бизнеса обаче не останаха доволни от р... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Община Стара Загора и Регионално управление на образованието, в партньорство с Търговско-промишлена
палата - Стара Загора и Клуб на работодателя, Център за подкрепа за личностно развитие - Стара Загора,
организират Десета Областна панорама на професионалното образование и кариерното ориентиране 2022 г.
Инициативата има за цел да информира кандидат-гимназистите, зрелостниците и техните родители за ... 

Това заяви президентът на КНСБ Пламен ДимитровНедостиг на над 200 000 работници има в България Това
заяви президентът на КНСБ Пламен Димитров пред БНТ. Той допълни, че у нас има дефицитен пазар на труда.
Днес започва деветият конгрес на КНСБ. Той ще очертае постигнатото през последните 5 години и хоризонта за
работеща България до 2027 г. Мотото му е "За сигурно бъдеще в зелените и дигитални промен... 

Инфлацията изяде голяма хапка от увеличението на доходите, заяви синдикалистътИнфлацията отхапа голяма
хапка от увеличението на заплатите. Това заяви президентът на КНСБ Пламен Димитров на деветия конгрес на
синдикалната организация. В условията на пандемия КНСБ е активен участник за мерки за запазване на
заетостта и компенсация на доходите. Българският модел на мярката 60/40 е уникален и предоста... 

"Едно предприятие, което е плащало 700 000 лева на месец за ток, сега плаща 3,4 млн., голяма част от тях
авансово месечно", каза Красимир Дачев "Всички фирми се декапитализират, вземат се тъпи политически
решения и от европейските, и от нашите власти, припявайки им. Никой не го интересуват националните интереси.
Изсмукаха последните резерви в предприятията. Хората ще започнат да обедняват активно.... 

Основните индекси на водещите фондови борси в Европа се повишиха в ранната търговия във вторник,
възстановявайки се от двумесечното дъно достигнато вчера, след като инвеститорите се възползваха от ниските
цени на активите след разпродажбата, предизвикана от опасенията за рязко забавяне на глобалния
икономически растеж, предаде Ройтерс. Общият европейски индекс STOXX 600 отчете ръст от 4,04 пункта,... 

Заглавие: Компенсациите за тока ще продължат и за май
Дата: 09.05.2022 10:31

Заглавие: Търговско-промишлена палата - Стара Загора е партньор на Десетата областна панорама на
професионалното образование и кариерното ориентиране
Дата: 09.05.2022 23:55

Заглавие: Недостиг на над 200 000 работници има в България
Дата: 10.05.2022 13:52

Заглавие: Димитров срещу властта: Щедър бюджет, а няма пари за по-високи заплати
Дата: 10.05.2022 11:50

Заглавие: Бизнесмен: Хората ще започнат да обедняват активно
Дата: 10.05.2022 11:03

Заглавие: Борсите в Европа се възстановяват от вчерашните разпродажби*
Дата: 10.05.2022 13:20

Заглавие: Препатил, но успешен: Съвети за новостартиращи говедовъди от личен опит
Дата: 10.05.2022 13:06

https://www.bcci.bg/news/18730
https://www.chambersz.com/targovsko-promishlena-palata-stara-zagora-e-partnior-na-desetata-oblastna-panorama-na-profesionalnoto-obrazovanie-i-kariernoto-orientirane-47527
https://www.pariteni.bg/novini/rabota/nedostig-na-nad-200-000-rabotnici-ima-v-bylgariia-242424
https://lupa.bg/news/dimitrov-sreshtu-vlastta-shtedar-byujet-a-nyama-pari-za-po-visoki-zaplati_176477news.html
https://www.dunavmost.com/novini/biznesmen-horata-shte-zapochnat-da-obednyavat-aktivno
https://www.manager.bg/finansi/borsite-v-evropa-se-vzstanovyavat-ot-vcherashnite-razprodazhbi
https://pirinpress.com/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%BB-%D0%BD%D0%BE-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0/


Георги Василев от град Белица е говедовъд само от близо три години, но вече е натрупал болезнен опит при
сблъсъка с проблемите на сектора, държавата, експертите. Той отглежда 120 крави Симентал, модернизира
фермата, има доилна зала, обор за подрастващи, робот и млечно такси. С охота споделя наученото до този
момент пред Националната асоциация за развъждане на говеда от породите Монбелиард и Симент... 

Турският министър на отбраната Хулуси Акар заяви, че очаква положителни развития по съвместен проект между
Турция, Франция и Италия за системи за ПВО SAMP-T. В интервю за телевизия Хабертюрк Акар каза още, че се
надява положително да приключат и преговорите със САЩ за покупка и модернизация на бойни самолети F-
16.Министърът напомни, че що се отнася до системите SAMP-T президентът Реджеп Тайип Ердо... 

Стотици камиони и автобуси протестираха с шествия в страната. В столицата те останаха на входа на София откъм
АМ "Тракия", тъй като не бяха допуснати от полицията да се придвижат към центъра на града. Снимка: БГНЕС
Превозвачите днес отново излязоха на протест с искане за намаляване на акциза на горивата и отлагане на
планираното разширяване на обхвата на толсистемата.Транспортните фирми обявиха на... 

На 10 май 2022 г. доц. д-р Ана Джумалиева участва по покана на Българския форум на бизнес лидерите (БФБЛ)
като гост лектор в онлайн уебинар за добри практики "Многообразие на работното място". Събитието се
организира от Хартата на многообразието в България и е част от Европейския месец на многообразието 2022.
Основната цел на дискусията е обмен на съществуващи добри практики за многообразие на раб... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Смяната на българския лев с евро съвсем доскоро беше разглеждана като нещо, което неминуемо ще се случи.
На 10 юли 2020 г. България официално влезе във Валутно-курсовия механизъм ERM2, но към днешна дата спорът
дали страната ни трябва да премине през тунела на единната валута изглежда все по-сложен. "В момента еврото
не стои особено добре чисто конюнктурно. Обезценката му достигна 10-12% спрямо ни... 

Председателят на Народното събрание Никола Минчев поздрави организаторите и участниците в
международната юридическа конференция "Суверенна Европа: предизвикателства, нужди, решения". Форумът е в
рамките на инициативата Франкофонски правни дни 2022. Той е организиран от Юридическия факултет на
Софийския университет "Св. Климент Охридски" в сътрудничество с френското посолство и Френския институт в ... 

Премиерът Кирил Петков, Лена Бориславова, министърът на енергетиката и на отбраната решиха да отидат на
посещение в САЩ. Вместо обаче да се видят с високопаставени служители, родната делегация се среща на ниво
отговарящо за зам.-министри. По този повод не закъсняха и реакциите за поредното унижение и провал на
външната ни политика. Христо Стоянов РЕПОРТАЖ ОТ САЩ Днес премиерът на България Кирил П... 

Заглавие: Турският министър на отбраната очаква скоро положителни развития по проект за системите SAMP-T
с Италия и Франция
Дата: 10.05.2022 13:20

Заглавие: Превозвачи блокираха столичния бул. "Цариградско шосе"
Дата: 10.05.2022 14:51

Заглавие: Участие на КЗД в уебинар за добри практики "Многообразие на работното място"
Дата: 10.05.2022 14:42

Заглавие: Трябва ли България да мине през тунела на еврото?
Дата: 10.05.2022 08:22

Заглавие: Председателят на Народното събрание Никола Минчев поздрави участниците в международната
юридическа конференция "Суверенна Европа: предизвикателства, нужди, решения"
Дата: 10.05.2022 14:02

Заглавие: МРЕЖАТА ГЪРМИ: Визитата на Кирил Петков в САЩ е дипломатически провал! Това вече си е
диагноза, да ни е жива и здрава Лена
Дата: 10.05.2022 13:10

https://utroruse.com/article/794963/
https://glasove.com/politika/prevozvachi-blokiraha-stolichniya-bul-tsarigradsko-shose
https://www.kzd-nondiscrimination.com/layout/index.php/component/content/article/2/1903-2022-05-10-11-18-05
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B8/item/445855-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%BB%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B4%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D1%82%D1%83%D0%BD%D0%B5%D0%BB%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE
https://www.parliament.bg/bg/news/ID/5477
https://pik.bg/%D0%BC%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B3%D1%8A%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D0%B2%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B2-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D0%B5-%D0%B4%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BB-%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D1%81%D0%B8-%D0%B5-%D0%B4%D0%B8%D0%B0%D0%B3%D0%BD%D0%BE-news1102853.html


Доц. Минчев беше категоричен, че между света на тоталитарната утопия и светът на свободните хора примирие
може да има, но не може да има дългосрочен мирБългария няма системна външна политика и се лута като
ветропоказател под въздействието на вътрешните дилеми на управлението. Това каза политологът доц. Огнян
Минчев, в интервю за обзора на деня на Радио "Фокус" "Това е България". Според него Българ... 

Русия не планира проактивно да закрива посолствата си в Европа в отговор на неприятелските мерки на Запада и
разширяването на санкциите срещу Москва, предаде Ройтерс, цитирайки заместник-министърът на външните
работи на Русия. "Това не е наша традиция" заяви Александър Грушко. "Следователно ние вярваме, че работата
на дипломатическите представителства е важна", добави той. Вчера руският посланик в... 

Представители на управляващата Сръбска прогресивна партия и властите в Белград не участваха в шествието
"Безсмъртен полк", което тази година организира посолството на РусияПредставители на управляващата Сръбска
прогресивна партия и властите в Белград не участваха в шествието "Безсмъртен полк", което тази година
организира посолството на Русия, макар че през изминалите години за тях бе престижно да... 

Маркетинг мениджърът Атанас Мецов направи забележителна игра в "Стани Богат". Той използва комбинация от
знания, логика и интуиция и стигна до въпрос за 20 000 лева. По ирония въпросът, който го препъна да вземе тази
сума, беше свързан със сферата, в която Атанас се чувства най-силен – литературата."Човек винаги трябва да
научава нови неща", каза той. "На мен ми се случи да го науча в ефира на Ста... 

Интелигентният участник сподели, че най-много се е притеснявал на първите пет въпросаМаркетинг мениджърът
Атанас Мецов направи забележителна игра в "Стани Богат". Той използва комбинация от знания, логика и
интуиция и стигна до въпрос за 20 000 лева. По ирония въпросът, който го препъна да вземе тази сума, беше
свързан със сферата, в която Атанас се чувства най-силен – литературата. "Човек винаги ... 

София. България няма системна външна политика и се лута като ветропоказател под въздействието на
вътрешните дилеми на управлението. Това каза политологът доц. Огнян Минчев, в интервю за обзора на деня на
Радио "Фокус" "Това е България". Според него България ненужно си позволява лукса да произвежда няколко
различни типа отношения и подходи към външната политика, които не дават възможност за синтези... 

Средната цена на галон гориво на дребно достигна 4,374 долара във вторникГлобалните запаси от горива
намаляват, тъй като търсенето се е възстановило до нивата преди пандемията Цените на бензина на дребно в

Заглавие: Огнян Минчев: България няма системна външна политика
Дата: 10.05.2022 12:49

Заглавие: Русия не възнамерява да затваря посолствата си в Европа
Дата: 10.05.2022 12:32

Заглавие: Сръбските управляващи тази година не участваха в шествието "Безсмъртен полк" в Белград
Дата: 10.05.2022 11:45

Заглавие: Участник - стратег от "Стани богат" грабна 10 000 лева и даде много съвети на хората
Дата: 10.05.2022 11:35

Заглавие: Атанас Мецов, който си тръгна с 10 000 лв. от "Стани богат": Дори в хазарта има стратегия
Дата: 10.05.2022 10:15

Заглавие: Доц. Огнян Минчев: Между света на тоталитарната утопия и светът на свободните хора може да има
примирие, но не може да има дългосрочен мир
Дата: 10.05.2022 09:53

Заглавие: Бензинът в САЩ удари нов рекорд за всички времена
Дата: 10.05.2022 13:44

https://fakti.bg/bulgaria/677428-ognan-minchev-balgaria-nama-sistemna-vanshna-politika
https://bgvest.eu/764813/
https://fakti.bg/world/677410-srabskite-upravlavashti-tazi-godina-ne-uchastvaha-v-shestvieto-bezsmarten-polk-v-belgrad
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Uchastnik-strateg-ot-Stani-bogat-grabna-10-000-leva-i-dade-mnogo-suveti-na-horata-1263810
https://btvnovinite.bg/videos/tazi-sutrin/atanas-mecov-kojto-si-tragna-s-10-000-lv-ot-stani-bogat-dori-v-hazarta-ima-strategija.html
http://www.focus-news.net/news/2022/05/10/2946346/dots-ognyan-minchev-mezhdu-sveta-na-totalitarnata-utopiya-i-svetat-na-svobodnite-hora-mozhe-da-ima-primirie-no-ne-mozhe-da-ima-dalgosrochen-mir.html
https://lupa.bg/news/benzinat-v-sasht-udari-nov-rekord-za-vsichki-vremena_176513news.html


САЩ се повишиха и удариха нов рекорд за всички времена, надминавайки този, поставен през март, съобщава
Ройтерс. Причината е борбата между световните рафинерии, която доведе до покачване на цени... 

Градският съд в Прага разпита по видеоконферентна връзка с Окръжния в Монтана сънародника ни А.А.Л. Той е
свидетел по дело за укрити данъци в Чехия. Разпитът е проведен по повод наказателно производство, което се
води срещу чешката 64-годишна гражданка М. Р., подсъдима за укриване на данъци в родината си. Жената е
обвинена, че за периода 21 януари 2013 г. - 30 април 2015 г. на различни места в Чех... 

Правителството на американския президент Джо Байдън очаква повечето украинци, чийто живот беше объркан от
руското нахлуване, да останат в ЕвропаДва пъти дневно Юлия Дей, която живее в Лос Анджелис, се обажда на
майка си и леля си, които са наели таванска стая във Варшава, за да провери как са. Двете сестри, съответно на
68 и 70 години, са преминали през украинско-полската граница с две котки и мал... 

Заглавие: Нашенец "придобил" чешка фирма, стопанката крие налози
Дата: 10.05.2022 13:07

Заглавие: Американци от украински произход се опитват да помогнат на роднини да се доберат до САЩ
Дата: 10.05.2022 14:15

https://www.mont-press.com/index.php?issue=182022&kind=&article=51291&rank=4&short=&numb=%D0%91%D1%80.%2B18%2B%282667%29%2C%2B%D0%B3%D0%BE%D0%B4.%2B%D0%A5%D0%A5%D0%A5III%2C%2B10%2B-%2B16%2B%D0%BC%D0%B0%D0%B9%2B2022%2B%D0%B3.
https://fakti.bg/world/677475-amerikanci-ot-ukrainski-proizhod-se-opitvat-da-pomognat-na-rodnini-da-se-doberat-do-sasht-
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